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Under året har styrelsen haft 1 protokollfört möte. 
 
Antalet fastigheter har minskat med 4 st och är nu 106 st. 
 
Fibernät 
I maj hölls ett informationsmöte i Futura för att se hur intresset är att installera 

fiber i föreningens nät. Informationen anordnades av kommunens IT-enhet. 

Ingmar Thoresson höll i informationen. Ingemar Thoresson ansåg att 

föreningens verksamhetsområde borde utvidgas så att det även omfattade de 

friliggande fastigheterna på Hedeskogsvägen, Bergsvägen samt de fyra 

fastigheterna vid Järpen. Lars Olsson från Empower medverkade också och 

svarade på frågor. De närvarande visade intresse att arbeta vidare med fiber-

projektet. 

 



Styrelsen har under året haft kontakt med Empower, Uddevalla, för att stämma 
av olika frågor för att se om det är praktiskt möjligt att använda befintlig 
kanalisation för dragning av ett eventuellt fibernät. 
I november kallades det till ett informationsmöte i Futura där det redogjordes 
för förutsättningarna för anläggande av ett fibernät. Förslag att utöka 
verksamhetsområdet med Bergsvägen, Hedeskogsvägen samt de friliggande 
fastigheterna vid Järpen. Detta förslag godkändes. 
 
Under hösten genomfördes en intresseundersökning för att se vilket intresse 
som fanns för ett fibernät. Av de ca 180 fastighetsägare som tillfrågades var det 
120 som var positiva. 
 
Kanalutbud 
Travel Channel togs bort från vårt utbud den 2 september då leverantören 
övergick till att sända kanalen i HD-format. 
 
Ekonomi 
Beträffande föreningens resultat och ställning i övrigt hänvisas till resultat- och 

balansräkning. 

Styrelsen föreslår att årets resultat, underskott på  43 585 kr, balanseras i ny 
räkning. 
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